
Sonemøte – 20.mars 2024 
 
Deltakere:  
Stokmarknes håndballklubb 3 stk 
Lødingen håndballklubb 3 stk  
Kabelvåg håndballklubb 1 stk  
Svolvær håndballklubb 1 stk  
Sortland håndballklubb 2 stk  
Andøy håndballklubb 2 stk  
 
Saker fra runden blant klubbene:  

- Dommere og dommerutvikling – kan regionen bidra mer i forhold til 
dommerobservatør og veiledning? 

- Utfordring med å rekruttere trenere 
- Fairplay og kampverter, det er mulig å få vester og plakater (foreldrevett) som kan 

henges i hallene 
- Rutiner for sekretariat – klubbene må ta ansvar for opplæring og ha gode rutiner 
- Klubbhuset - https://www.handball.no/regioner/nhfsentralt/utvikling/klubbhuset/  
- Trenerkurs – kan man samle flere klubber, teams osv.  

 
Samlet er gladsakene at det er mange flotte spillere i regionen vår, og de fleste klubbene 
får til å beholde antall lag, og flere klubber opplever vekst. Flere klubber klarte å 
samarbeide om å avvikle seriekamper mot de samme lagene samme helg. Dette bidrar 
til mye positiv aktivitet, og mindre reising for klubbene.  
 
Seriereglement 24/25 
J/G 12 får tematurneringer – spillerutvikling, trenerutvikling, dommerutvikling. 
Temavinner og ikke de som nødvendigvis vinner flest kamper som vinner turneringen.  
 
Kan klubbene selv få lov til å sette opp dommere for aldersbestemte lag, og at det settes 
opp en varsling for dommere som skal dømme seniorkamper. Dommere bør få et varsel 
(sms/mail) i god tid, dette for å unngå bot dersom dommer ikke kan stille.  
 
Se lysbilder for mer informasjon.  
 
Lokale saker 
Datosperrer er viktig, dette gjelder dersom det er helger det ikke kan avvikles kamper på.  
 
Stygge resultater – det ser ikke bra ut når resultatene er f.eks. 30-7 eller 0-11. Tiltak for å 
unngå dette kan være å rekruttere opp en klasse, kanskje noen spillere kan spille opp? 
Klubbene bør ha en gjennomgang der de gjør en vurdering i forhold til nivået på lagene. 
Trenere bør gjøre vurderinger i forholdet til fokuset under kamper der man vet man 
vinner med mange mål.  
 
Mix og mini anbefales å legges til samme helg slik at de får en dag hver.  
 

https://www.handball.no/regioner/nhfsentralt/utvikling/klubbhuset/


Informasjonsflyt – hvordan når klubbene ut med informasjon til lagledere og andre? 
Egen Facebook? Andre grupper?  
 
 
 
 


